



The **Keel-billed Toucan** is one of the most colorful and recognizable birds of the Neotropics. It has a black body, yellow face, throat and chest, and a dazzling rainbow-colored bill. Males and females look alike. The Keel-billed Toucan primarily eats fruits, but will also eat eggs, nestlings and lizards. It lives in the rainforest canopy, where it is most easily detectable by its loud, frog-like croaking call. The Keel-billed Toucan is the national bird of Belize.

El Tucán Pico Iris es una de las aves más coloridas y reconocidas del Neotrópico. Tiene un cuerpo negro; cara, garganta y pecho amarillos; y un pico deslumbrante de color del arco iris. Los machos y las hembras se parecen. El Tucán Pico Iris se alimenta principalmente de frutas, pero también de huevos, polluelos y lagartijas. Vive en el dosel del bosque, donde es más fácil de detectar cuando emite su fuerte croar como una rana. El Tucán Pico Iris es el ave nacional de Belice.